

Soliciting Letter Template

Dear xxxx,

Thank you for your generous support in 2020! (This line is optional.)

On October 1-31, 2020, I will be participating in the Scotiabank Toronto Waterfront Marathon to raise funds for **Fountain of Love and Life (FLL)** 《生命恩泉》. My goal is to raise \$1,500 (or some other amount) and I hope you can help me to reach the goal. Official electronic tax receipts will be issued for pledges of \$20 or above.

Please click the link below to sponsor me by making an online donation:

****paste your fundraising webpage link here****

Fountain of Love and Life (FLL) 《生命恩泉》 is a Chinese Catholic media evangelization ministry. Its multimedia productions inject positive energy in the society, and instill true life values and Christ's love in people's hearts.. Its work reaches people across Canada and around the world through different media and channels, including television, radio, social media, bookstore and other evangelization events. Please visit their website at www.FLL.cc to learn more about them.

Please support the meaningful work of FLL by sponsoring me! THANK YOU!

God bless you and your family!

****Name of Sender****

募捐信格式

親愛的 xxxx :

多謝你在 2019 年的慷慨支持。(這一句並不一定要採用。)

在 2020 年 10 月 1-31 日，我將會參加豐業銀行多倫多湖濱馬拉松賽為《生命恩泉》籌款。我的目標是籌集 \$1,500 (或另一銀碼)，我希望你能助我達標。捐款 \$20 或以上會獲發正式的電子退稅收據。

請點擊以下的連結，在網上捐款贊助我。

在此放上你的籌款網頁連結。

《生命恩泉》是一個天主教中文媒體福傳事工，以多媒體製作把福音的真正精神灌注人心。透過不同的媒體和渠道，包括電視、電台、社交媒體、書店和其他的福傳活動，《生命恩泉》的工作達到加拿大全國和世界各地的人。請瀏覽網站 www.FLL.cc 去進一步了解他們。

請贊助我以支持《生命恩泉》這有意義的工作! 多謝!

願主祝福你和你的家人!

發件人名字